
Styremøte RAHK 4/11-24. 

 

Oppmøte: Yvonne Haglund, Bettina Myrén, Marthe Snopestad Jensen, Ida E. 
Kristoffersen, Desirée Suther 

 

Ikke møtt: Kai Petter Olsen, Heidi Linnerud. 

 

Referent: Ida E. Kristoffersen 

 

 

 

69/24 Godkjenning av referat. 

Godkjent.  

 

70/24 Økonomi og medlemstall. 

 328 medlemmer. Økonomien er grei. 

 

71/24 Kurs og evaluering av instruktørmøte. 

Det er mange kurs som blir avlyst, i andre klubber også. Vi må være ute i god tid når vi 
legger ut kurs.  Og tenke nytt når det kommer til kurs, for å øke deltakelsen. Flere 
helgekurs og dagskurs kan være et alternativ til kurs som går over 8 kvelder. Pris på 
kurser er også noe som bør vurderes for å få flere påmeldte.   Ha temakvelder ut over 
vinteren, for medlemmene og andre.  

 

72/24 Evaluering av klubbmesterskap blodspor.  

Det ble delt ut rosetter til 1,2 og 3 plass. Invitasjonene ble lagt ut på facebook, 
hjemmeside og gruppesider. Rekrutt, 6 stk påmeldte. 150,- Ekvipasje.1 frafall.  Ak, 6 
påmeldte 250,- Ekvipasje. 2 frafall. Alt i alt ble mesterskapet en suksess. Til en annen 
gang har komiteen konkludert i at det blir for mye jobb å arrangere kurser og 
klubbmesterskap så tett opptil hverandre.  

 



73/24 Foredrag vinterer 25.  

Foredrag om jakt, Knut Hærland kan holde en kveld.  

Veterinær? Ida ringer vet. Snakke om genrell førstehjelp/belastningsskader. Sjekke pris 
på 3 timer foredrag, med pause midt i.  

Atferd?(Snorre Skistad/ Hund helt på grensen).    

 

74/24 Reklame for spons av lys på banen.  

Lysene på banen ble sponset under forrige styret, og det var en avtale på at det skulle 
reklameres for Kaatorp som sponsor. Det har blitt purret på reklamen, så det skal 
lamineres ark med logoen dems, og henge opp reklame ute på stolpene og 1 inne. Dette 
blir gjort av styremedlem fortløpende.  

 

75/24 Lys på banen.  

 

Det har kommet inn forslag om å forbedre lyset på banen, både mot containere, på 
midten av banen og på siden av klubben. Høre med Kaatorp om priser på flere lys, og 
samtidig om de kan stille på den lampen som henger litt feil.  

 

76/24 Containere og vinterlagring av utstyr.  

Man får pant for å levere inn gamle containere, men må betale for at de hentes. Det skal 
sendes inn mål og bilder til fyllinga i rakkestad for å se om de kan være behjelpelige 
med å bli kvitt de gamle, mot en god pante pris. Det finnes helg greie tette containere 
brukt til rundt 15.000,- Må graves og legges pukk under for at det skal holde seg stabilt 
med hevet containere.  Utstyret som ligger der nå bør flyttes ned i kjelleren for vinteren. 
Der har det ikke blitt observert mus frem til nå. Alle containere bør utbedres med hyller, 
så man optimaliserer plassen.  

 

77/24 Juleavstuning.  

Det vil bli avholdt juleavslutning for klubben på speiderhuset i Rakkestad den 28/11 
klokken 17.00. Det har blitt lagt ut arrangement på facobook, med påmeldingsfrist 1 
uke før juleavslutningen avholdes. Det vil bli servert grøt, saft, gløgg og noe annet godt. 
Det skal også være både quiz og lodd denne kvelden.  

 



78/24 Tiltak for å unngå skadedyr.  

Det kommer noen for å ha service på varmepumpa fredag, 7/11.  Da sjekkes det 
samtidig opp om det er tiltak som kan gjøres for at musa ikke kommer seg inn i 
varmepumpa.  

Det er kjøpt inn stikk kontakt muse-jagere. Og det står vanlige feller rundt omkring, 
dette må rulleres på å sjekke opp og tømmes. Medlemmene i klubben oppfordres til å 
ta en sjekk når de er på klubbens områder, og tømme fellene dersom det ligger mus i 
fellene. Styret rullerer på å sjekke fellene når det er lav sesong og lite aktivitet på 
klubben.  

 

Pelias har vært på klubben og kommer tilbake, de legger ut på klubbens bruker profil 
foreslåtte tiltak når de fortløpende vurderer.   

 

Foreslått å bruke 2054,- for 40 meter med muse-børste som kan stappes under 
kledning.  Det er vedtatt av styret at det kjøpes inn. 

 

79/24 Eventuelt. 

 

Veronica har sagt opp sin rolle i styret som kasserer.  Styremedlem Yvonne har gått over 
i rollen som kasserer og varamedlem Desirée rykker opp som fullverdig styremedlem. 
På vegne av klubben, vil styret rette en takk til Veronica for hennes tid som kasserer.  

 

Gjensidige ønsker å få ferdigsilt forsikringssaken, det er spurt om å utsette fristen for å 
sende inn kvittering for utført arbeid. Det er bestilt inn nye vinduer til garasjen, det ble 
gitt 55% avslag på vinduene på landbrukslaget. Kvitteringen på dette må sendes inn til 
gjensidige før de kan betale ut forsikringspenger. De må også ha kvittering på gittere 
som er kjøpt inn og fra rause for klipping av plenen den perioden vi ble uten 
gressklipper. Det skal hentes inn priser på snekker som kan bytte vinduene i garasjen, 
så vi får kvittering for utført arbeid til forsikring. Det er sendt inn dokumentasjon for 
kanner og 40 liter bensin. Kvittering på alt stjålet utstyr må sendes inn til gjensidige, bla. 
Gressklipperen og annet redskap.  

 

Får hjelpeinstrultører godtgjørelse for kursene de deltar til å drifte? Dette sjekkes opp.  

 



Det er avventet å kjøpe inn hettejakker, fordi det er lite trykk igjen og først må sjekkes 
opp hvem som kan lage trykkene for klubben.  

 

Det sendes inn til banken at det er ny kasserer, så Yvonne kan hente ut kort i banken.  

 

Tusen takk til klubbens hovedsponsor, Marker sparebank.  

 

 

 

 


